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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-026-02/16-23/15 
URBROJ:  2170/01-09-10-16-2 
Rijeka,  15. studeni 2016. 

 
ZAPISNIK 

S 35. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je u srijedu, 2. studenog 2016. godine, s početkom u 
19:00 sati u prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Sjednici su bili nazočni: 
- Filipa Capan, predsjednica VMO Srdoči 
- Željka Matković, zamjenica predsjednice VMO Srdoči  
- Višnja Vujnović, članica VMO Srdoči  
- Martina Bogdanić, tajnica MO 
- Goran Lončar, trener Košarkaškog kluba „Srdoči“ 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Franco Pines, član VMO Srdoči  
- Valter Grgurić, član VMO Srdoči  

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Srdoči Filipa Capan. 
 

 

Dnevni red glasi: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Dopuna prijedloga komunalnih prioriteta za 2017.godinu 
2. Organizacija programa Sv. Nikole 
3. Razno 

 

Predsjednica predlaže izmjenu dnevnog reda koja glasi: 

DNEVNI RED 
 

1. Razno  
2. Organizacija programa Sv. Nikole 
3. Dopuna prijedloga komunalnih prioriteta za 2017.godinu.  

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
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AD 1 
Predsjednica  VMO Filipa Capan pozdravlja gosta na sjednici, trenera Košarkaškog kluba 
Srdoči, Gorana Lončara te mu se zahvaljuje na odazivu. Daje mu riječ da izloži svoje ideje 
koej bi se mogle realizirati u okviru budućeg Pododbora za šport, rekreaciju i mlade. Lončar 
napominje kako je jedan velik dio Srdoča zapravo šumski pojas koji jako malo stanovnika 
Srdoča poznaje i koristi te da naselje općenito unutar urbanog dijela ima premalo zelenih 
površina. Ukazuje na postojanje mnoštva staza kroz taj šumski predio koje spajaju Srdoče, 
Viškovo i Kastav te predlaže uređenje već postojećih 3 – 4 km pješačkih staza na način da 
se minimalno oreže grmlje koje ponegdje pada na stazu te se postave tabelice sa 
putokazima pravaca kretanja, dužine staze te značajnijih lokaliteta (Kolo, Jazbine, Bajevac i 
sl) koje bi se za Dan planete Zemlje otvorile. Predlaže da se za Dan MO Srdoči organiziraju 
utakmice različitih sportskih disciplina.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 

Zamjenica predsjednice Vijeća MO Srdoči, Željka Matković, otvara temu situacije sa 
stopiranim radovima na uređenju lokacije na kojoj će se postaviti sprave za vanjsku fitness 
dvoranu, radi se o k.č.633, ko  Srdoči, susjed je zaposjeo česticu i ne dopušta daljnje 
izvođenje radova. Čestica je u vlasništvu Grada Rijeke. 
Zaključak: 

 uputiti će se prijava komunalnom redarstvu za zahtjevom da redar izađe na 
teren i dovede u red situaciju na lokaciji k.č.633, k.o.Srdoči 
 

 
Predsjednica Vijeća MO Srdoči kaže da se službe Grada Rijeke odnose maćehinski prema 
mjesnim odborima te da se još nitko od pozvanih na sastanak sa građanima vezano za bijelu 
cestu Tonžino nije udostojao odgovoriti da li će doći na sastanak ili ne. 
Zaključak: 

 uputiti će se ponovni poziv nadležnim službama (Odjel gradske uprave za 
komunalni sustav i predstavnicima Rijekaprometa) da se očituju dolaze li na 
sastanak sa građanima 21.11.2016. godine vezano uz bijele ceste Tonžino 

 
 
 
Predsjednica Vijeća MO Srdoči upoznaje vijećnike sa zamolbom stanovnika Srdoča, Bartola 
Kašića 24, osobe sa invaliditetom koja je molila da se postavi još jedna invalidska rampa na 
izlazu iz zgrade te da se popravi nagib postojeće jer nije usklađena sa potrebama osoba u 
kolicima te dolazi do čestih preokretanja kolica. 
Zaključak: 

 uputiti će se nadležnim službama Rijekaprometa zamolba da se iz sredstava 
redovnog održavanja popravi nagib postojeće te napravi dodatna invalidska 
rampa na izlazu iz zgrade na adresi Bartola Kašića 24 
 

 
Zamjenica predsjednice Vijeća MO Srdoči navodi nezadovoljstvo izvedenim invalidskim 
rampama na području MO Srdoči koje su se radile prije godine dana. Navodi da se mnoge 
mrve i time predstavljaju moguću opasnost i za pješake i za vozače. Kaže da neke izgledaju 
kao da se na njih nije stavio završni sloj betona/glazure. Traži da se pozove nadležan 
referent Rijekaprometa Kurilić da obiđe rampe sa naglaskom na onu u Ulici Mate Lovraka  
kod autobusne stanice. 
Zaključak: 

 uputiti će se nadležnim službama Rijekaprometa da obiđu napravljene 
invalidske rampe na području MO Srdoči zbog upitne kvalitete izvedenih radova 
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Predsjednica Vijeća MO Srdoči kaže da ju puno ljudi pita za rotor na Martinkovcu, nikakvih 
novih informacija nema iako je voditeljica Hrvatskih cesta u Rijeci obećala da će se on početi 
raditi u rujnu.  
Zaključak: 

 uputiti će se požurnica gđi Sorić, voditeljici poslovnice Hrvatskih cesta u Rijeci 
kojim se traži informacija kada će se početi raditi rotor na Martinkovcu 
 

 
Predsjednica Vijeća MO Srdoči izvještava Vijeće da se puno građana izražava afirmativno 
oko najavljenog zbora građana te da predlažu da se na zbog pozovu novinari i televizija.  
Zaključak: 

 uputiti će se požurnica za odgovorom pozvanim osobama na zbor građana te 
nadležnog referenta Stojnića tražiti odgovor na pitanje kakvo je točno mišljenje 
poslano iz Grada Rijeke prema Ministarstvu zaštite okoliša glede dozvole za rad 
otpadom na lokaciji Srdoči firmi Rijekatank 
 
 

Članica vijeća Višnja Vujnović pita  zna li itko da li je prodana zgrada Elektromaterijala na 
Srdočima i ako se zna kome. Predlaže da se ispita mogućnost ukoliko nije prodana da se 
ispita mogućnost da ju Grad Rijeka otkupi te možda u njoj urede prostori za potrebe mjesnog 
odbora, zabavne-kulturne i edukacijske sadržaje. Nitko od vijećnika nema nikakve 
informacije.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
AD 2 
Predsjednica Vijeća MO Srdoči otvara raspravu po pitanju predstojećeg programa Doček sv. 
Nikole. Nakon kraće rasprave donešen je sljedeći 
Zaključak: 

 program Doček sv. Nikole izvoditi će se za djecu predškolskog uzrasta 
5.12.2016. godine u atriju OŠ Srdoči, kotizacija za poklone će iznositi  40,00 po 
djetetu, za djecu roditelja koji primaju dječji doplatak 20,00 kn po djetetu. 
Dobne skupine biti će 0 – 3 godine, 3 – 7 djevojčice te 3 – 7 dječaci. Kotizacije 
će se sakupljati tijekom 8 dana u jutarnjim i poslijepodnevnim terminima 
 

 
Zamjenica predsjednice Vijeća MO Srdoči kaže da bi trebalo pitati Plodine donaciju za dječje 
poklone, slatkiše. Navodi da je to firma koja radi na prostoru mjesnog odbora Srdoči čijem  
poslovanju doprinosi i konstantno ulaganje mjesnog odbora u infrastrukturu uokolo prodajnog 
prostora koje koristi i firma i njeni kupci.   
Zaključak: 

 uputiti će se zamolba firmi Plodine d.o.o. za donacijom slatkiša 
 
 
 
AD 3 
Predsjednica Vijeća MO Srdoči izražava snažan protest protiv postupka i naloga Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav kojim se traži u roku od 2 dana da se hitno dostave 
dodatni prijedlozi komunalnih prioriteta za 2017. godinu. Po procjeni MO Srdoči ima 
neraspoređeno još cca 500.000,00 od mogućih 813.000,00 kuna. Predsjednica izražava 
snažan protest jer su prijedlozi poslani u svibnju a tek sada obrađeni te nije dostavljano 
očitovanje Grada za prijedloge pojedinačno da li se mogu realizirati uopće a ako ne zašto ne 



4 

 

te ako da koja bi bila cijena realizacije. Također izražava protest jer još uvijek nakon 2 godine 
nije dostavljeno očitovanje Grada Rijeke sa popisom gradskih parcela na području MO 
Srdoči što je preduvjet da se vidi na kojim lokacija se uopće mogu predlagati komunalni 
prioriteti. 
Zaključak: 

 poslati će se dopis nadležnim službama kojim se obvještavaju da Vijeće MO 
Srdoči neće dostavljati dodatne prijedloge komunalnih prioriteta dok se ne 
dobije izvještaj koji su od prijedloga poslanih u svibnju ušli u kategoriju 
moguće realizacije sa procjenom troška zahvata a koji su u kategoriji da nije 
moguća realizacija 

 
 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 21:05 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Martina Bogdanić 

                      Predsjednica VMO Srdoči 
            Filipa Capan 

 
 


